
Protokoll för styrelsemöte med Karlstads Ornitologiska Förening 

Tid: 2024-01-22, 18.00 

Plats: Allhuset Mjölnartorpet 

Deltagare: 

 Karl-Erik Möberg 

 Ann-Sofie Jonsson 

 Anders Hanson 

 Sven Larsson 

 Roger Jonasson 

 Jesper Haglund (vid tangentbordet) 

Ej närvarande: 

 Maria Berglund 

 Lars-Åke Karlsson 

Anteckningar 

1. Mötet öppnades, Dagordning godkändes 

2. Uppföljning på föregående protokoll 

Jesper gick genom föregående protokoll. Sven har köpt in en liten motorsåg för att röja 

buskar.  

Magnus Köpman har organiserat KOF:s vinterrally. KOF kan engagera sig mer i 

arrangemanget.  

3. Ekonomi 

Roger redogjorde för ekonomin. Vi kommer att ligga på plus för 2023. Årsbokslut är på gång. 

Några medlemmar som inte har betalt har strukits.  

4. Vårprogrammet 

Anders hade skickat ut förslag på program, vilket stämdes av vid mötet.  

Exkursion vid Naturum, Mariebergsskogen, planeras preliminärt i samarbete med 

Studiefrämjandet 25 maj. 

Anders ska skicka programmet till Sven för utskick till medlemmarna. 

5. Fågelstationens dag 

22 september, bestämt sedan tidigare 

6. Rapport från Hammarö fågelstation 

Fågelmatning pågår, vilket är angeläget på grund av kallt väder. 

Roger har fått nytt avtal från Länsstyrelsen för 2024. 



7. Inkomna skrivelser 

Inga skrivelser har inkommit. 

Anders har haft kontakt med Studiefrämjandet om samarrangemang. 

8. Övriga frågor 

Vi behöver förbereda inför årsstämma. Karl-Erik ska skriva verksamhetsberättelse. Roger 

skriver ut handlingar. Vi har för avsikt att skicka ut handlingarna till medlemmarna via email 

före mötet, efter nästa styrelsemöte. 

Vi diskuterade personer som skulle kunna ha uppdrag i föreningen kommande år. 

Vi diskuterade årets fågelupptäckt. 

9. Nästa möte 

 19 februari, 18.00, Mjölnartorpet 

 Årsstämma 27 februari 


